



CANADA

C  
O  
M  
M  
U  
N  
I  
Q  
U  
É

No. 13  
no

ACL

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

FEBRUARY 24, 1971  
LE 24 FEVRIER 1971

VISIT TO AFRICA/  
VISITE EN AFRIQUE

---

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that he plans to visit five African countries in March.

The visits to the Ivory Coast, Nigeria, Congo (Kinshasa), Tanzania and Zambia will provide Mr. Sharp with the opportunity to discuss matters of common interest, including particularly the progress of Canadian aid activities, with the governments concerned. The tour will also enable Mr. Sharp to assess at first hand some of the problems of that part of the world.

The itinerary for the tour provides for leaving Ottawa March 5, travelling to Africa via London, arriving Abidjan on March 7. After two days in the Ivory Coast, Mr. Sharp will proceed to Nigeria where he will spend March 9-11, and then travel to the Congo (Kinshasa) for March 11-13. He will spend March 13-17 in Tanzania, including while there a short visit to the headquarters of the East African Community in northern Tanzania. March 17-19 will be spent in Zambia and from there he will return to Canada on March 21.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce son intention de visiter cinq pays africains en mars.

Au cours de ses visites en Côte-d'Ivoire, au Nigéria, au Congo (Kinshasa), en Tanzanie et en Zambie, M. Sharp aura l'occasion de discuter, avec les gouvernements de ces pays, de questions d'intérêt commun, et en particulier des progrès des programmes canadiens d'aide au développement. Cette tournée permettra aussi à M. Sharp d'évaluer sur place certains des problèmes propres à cette partie du monde.

M. Sharp quittera Ottawa le 5 mars pour se rendre en Afrique via Londres et arrivera à Abidjan le 7 mars. Après deux jours en Côte-d'Ivoire, il séjournera au Nigéria du 9 au 11 mars, et au Congo (Kinshasa) du 11 au 13 mars. Il passera ensuite quatre jours en Tanzanie, du 13 au 17 mars, et fera une brève visite au siège de la Communauté est-africaine, dans le nord de la Tanzanie. Il complétera son voyage par une visite de deux jours en Zambie, du 17 au 19 mars, et sera de retour au Canada le 21 mars.